
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 3. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 776

Ministeren bedes redegøre for, hvad man konkret har gjort på Aarhus Universitetshospital

for at afhjælpe manglen på anæstesisygeplejersker, herunder hvornår man begyndte at

handle på problemet? Der henvises til ”Mangel på sygeplejersker betyder aflyste operati-

oner på Aarhus Universitetshospital” tv2. dk den 2. april 2019.

http://nyheder.tv2.dk/samfund/2019-04-02-mangel-paa-sygeplejersker-betyder-aflyste-

operationer-paa-aarhus

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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